



LINE IN AUX Adapter do samochodów VW AUDI SEAT SKODA

Oferujemy Państwu adapter AUX-IN, który symuluje zmieniarke CD. Podłączany jest jak normalna zmieniarke CD przez wtyczkę Quadlock radia lub nawigacji satelitarnej. Adapter umożliwia przyłączenie zewnętrznego źródła dźwięku przez gniazdo 3,5mm mini-Jack. Zatem pozwala na montaż i odtwarzanie we własnym samochodzie iPODa, PDA, MP3 Playera, przenośnego CD Playera, CarPC lub Laptopa. Instalacja jest naprawdę łatwa ze względu na zgodność z systemem Plug & Play – wystarczy wpiąć wtyczki. Oferowany przez naszą firmę adapter multimedialny umożliwia, dostosowanie poziomu głośności odtwarzanych plików do własnych potrzeb. Sterowanie przy użyciu guzika przewijania jest niezwykle prostym i wygodnym rozwiązaniem. Adapter naszej firmy został wyposażony w filtr, który skutecznie niweluje wszelkie zakłócenia, tego typu rozwiązanie znajdują Państwo tylko w ofercie naszej firmy. Nasze urządzenie, które zostało wyprodukowane w technologii SMD, posiada certyfikat CE to gwarancja najwyższej jakości.

Adapter jest kompatybilny z następującymi markami firmowego sprzętu radio:

- **VOLKSWAGEN:** Delta 6- MFD2 / 16:9- RNS2 / 16:9, RCD100 / RCD200 / RCD300 / RCD500, CQ-JV1060L
- **SEAT:** Altea CD1
- Inny sprzęt podobnej budowy do Seat, Skoda i Ford

Uwaga! W wypadku VW RCD300 funkcja track mix (klawisz „MIX”) nie może być włączona!

LINE IN AUX Adapter VW AUDI SEAT SKODA

Sie bieten auf ein AUX-IN Interface was einen CD Wechsler simuliert und daruch die Audio Eingänge ihres Radios freischaltet. Dadurch können sie jede beliebige Audioquelle direkt anschliessen über 3,5mm Jack Stecker. Somit können sie ihren iPod, PDA, MP3 Player, portablen CD Player, CarPC oder Laptop anschliessen.

Der Adapter verfügt über eine Lautstärkeregelung die es Ihnen ermöglicht die Lautstärke an ihren MP3 Player anzupassen. Die Bedienung findet über die Vor bzw. Rückspulstaste statt. Der Adapter filtert ALLE Störgeräusche raus was sie bei der Konkurrenz nicht finden werden.

Selbstverständlich ist der Adapter in höchster SMD Qualität gefertigt und erfüllt die CE Norm.

Der Anschluss ist kinderleicht. Sie müssen lediglich den Stecker in den CD Wechslereingang auf der Rückseite des Radios einstecken. Also Plug&Play

Kompatibel mit:

- **VOLKSWAGEN:** Delta 6- MFD2 / 16:9- RNS2 / 16:9, RCD100 / RCD200 / RCD300 / RCD500, CQ-JV1060L
- **SEAT:** Altea CD1
- sowie baugleiche Geräte von Seat, Skoda und Ford

Wichtiger Hinweis! Beim VW RCD300 Radio darf die Funktion für Titelmix (Taste „MIX”) nicht aktiviert sein!

AUX IN LINE IN Adapter for AUDI SEAT SKODA VW

The AUX-IN adapter imitates a CD-changer. It connects just like typical CD changer through Quadlock socket of radio or sat navigation. Using this adapter it is possible to have any source of sound connected through 3,5mm Jack plug. Hence now you can use iPOD, PDA, MP3 Player, portable CD Player, CarPC or Laptop in your car. Installation is truly easy because the adapter conforms to Plug & Play system. Our multimedia adapter allows you to adjust music volume to your preferences. Controlling with scrolling button is very easy and comfortable. Our adaptor is equipped with filter, which eliminates all noise. That kind of solution is offered only by our company. Quality of our device is top level - it's guaranteed by CE certificate. Our product is made in SMD technology.

Our device is compatible with the following brands of radio equipment:

- **VOLKSWAGEN:** Delta 6- MFD2 / 16:9- RNS2 / 16:9, RCD100 / RCD200 / RCD300 / RCD500, CQ-JV1060L
- **SEAT:** Altea CD1
- Other corresponding equipment like Seat, Skoda and Ford

Attention! With VW unit RCD300 the function for track mix (“MIX” key) mustn't be activated!